
Fra: Thrane, Gina  
Sendt: fredag 8. mai 2020 10:05 
Til: Marius Winge Austeen <marius-winge.austeen@trondheim.kommune.no> 
Kopi: 'Kvaran Knut' <Knut.Kvaran@trondheim.kommune.no>; Kilskar, Bjorn 
<Bjorn.Kilskar@idrettsforbundet.no>; Anne_Lise Bratsberg <albrats@online.no> 
Emne: RE: Sak til uttalelse - Harmonisering av driftsform for bassenget i Klæbu- uttalelse fra IRT 
 
Hei, 
 
Idrettsrådet behandlet saken i møte i anleggsutvalget 07.05.20 og har følgende uttalelse til saken: 
 
Generelt  
Idrett skal være tilgjengelig for alle innbyggere i Trondheim. Et «bydelsbasseng» som er åpent for 
publikum i helgene i bydelen Klæbu sikrer lett tilgjengelighet for innbyggerne. Det er viktig at 
innbyggerne i Klæbu ikke opplever at de får et dårligere tilbud enn de har hatt fram til 
sammenslåingen, men samtidig er det behov for å se på helheten i tilbudet på skolebasseng i nye 
Trondheim. 
 
Kommentar til kommunedirektørens alternativer 
 

1. Alle skolebasseng holdes stengt i helgene 
2. Alle skolebasseng holdes åpent i helgene 
3. Kun bassenget i Klæbu holdes åpent i helgene 

 
Idrettsrådet er positiv til alternativ 2 og 3 og støtter kommunedirektørens anbefaling. 
Erfaringene som gjøres med helgedrift av bassenget i Klæbu bør brukes i en utredning for å se på 
hvorvidt alternativ 2 kan realiseres. 
En realisering av alternativ 2 vil i enda større grad synliggjøre mangelen på tilbud på østsiden av byen 
og viktigheten av å få realisert et bydelsbasseng der.  
 
Flere åpne skolebasseng vil ikke nødvendigvis gi større trafikk/forurensing, men gi folk et tilbud i 
miljøene der de bor. I dag må man kjøre til Pirbadet eller Husebybadet fra bydelene rundt, det er ikke 
kun kollektivtrafikk som benyttes dit. Bydelsbassengene vil i stor grad kunne være lavterskeltilbud 
som vil gi flere muligheten til vanntilvenning. Det vil også være med å senke de økonomiske 
barrierene for familier med lav betalingsevne å få større mulighet til nytte seg av slike tilbud. 
 
Kompensasjon Klæbu IL 
Skal idrettslaget få billettinntektene eller kompenseres på lik linje som lag som har tilsyn i 
kommunale haller?  
I en overgangsfase støtter IRT at idrettslaget beholder billettinntektene såfremt at de juridiske 
aspektene rundt en slik ordning forsvarer dette.  
Idrettsrådet mener at begge alternativ  må utredes slik at de økonomiske virkningene er kjent.  
 

Med vennlig hilsen 

Gina Thrane 

Idrettskonsulent 
 

Mob: + 47 48 20 77 50 

Epost: gina.thrane@idrettsforbundet.no 

mailto:gina.thrane@idrettsforbundet.no


Idrettsrådet i Trondheim 

www.ir.trondheim.no 

Twitter IRT, Facebook IRT 

 

http://www.ir.trondheim.no/
https://twitter.com/IRTrondheim
https://www.facebook.com/pages/Idrettsr%C3%A5det-i-Trondheim/189319621202647?fref=nf

